
Beszámoló – Tudományos Biztos 

Szakács Dávid 

2011.11.29. – 2012.02.21. 

Időrendi bontás: 

március 14. – Dékánjelöltek meghallgatása 

március 19. – Tudományos Csoport ülés 

március 21. – Kari Tanács (dékánválasztó + rendes) 

Szöveges beszámoló: 

Az előző Küldöttgyűlés óta eltelt bő egy hónapban leveleztem az Eötvös és Bolyai 

konferenciák szervezőivel. A konferenciák felhívásait eljuttattam a szakterületi 

koordinátorokhoz, hogy a szakterületen megszokott és bevált kommunikációs csatornákon 

hirdessék ezeket a bemutatkozási és tanulási lehetőségeket a hallgatóknak. Kicsit 

szerencsétlennek tartom, hogy a két konferencia egy időpontban kerül megrendezésre, mert 

nem állunk olyan borzasztóan jól szerintem sem jelentkezőkel, sem “külsős” közönséggel, 

hogy az ilyen rendezvények egymás vitorlájából fogják ki a szelet. 

A konferenciák május 4-6. között illetve 5-én kerülnek megrendezésre. Mindenképpen 

szeretném, hogy a Nyúzban a konferenciák hetében megjelenjen ezekről egy hosszabb 

anyag, erről a szervezőkkel és a főszerkesztővel egyeztetni fogok. 

Előrelépésnek tartom, hogy az Eötvös Collegium  Diákbizottságának elnöke, Machó Zsófia 

megkeresett, hogy az Eötvös Konferencia természettudományos szekcióját a campuson 

rendeznék meg. Foglaltunk is termet, de sajnos a Collegium vezetésének ellenállása miatt 

marad a rendezvény a Collegiumban. Ugyanakkor a közeledés szerintem rendkívül hasznos, 

mert a hallgatóság bevonásának szerintem a legjobb módja az, ha közel hozzuk az ilyen 

programokat. 

 

A Tudományos Csoport ülésén megvitattuk a rendszeres tudományos ösztöndíj bírálás 

során szerzett tapasztalatokat. Pár apró módosítást fogunk javasolni. Ugyanakkor a téli 

ráncfelvarrásnál nem foglalkoztunk néhány problémával, amelyek kifejezetten az őszi 

pályázati időszakban merülnek fel. Ilyen például a gólyák pályázatainak esete. A következő 



Tudományos Csoport ülésen ezeket is megbeszéljük, és reményeim szerint még a szorgalmi 

időszakban tudok beszélni erről a szociális elnökhelyettes kisasszonnyal és a KÖB elé tudjuk 

terjeszteni a kiírás tervezetét. A szeptemberi kapkodás elkerülése érdekében ezt 

mindenképpen meg kell csinálni. 

 

Penét vendégül láttuk a Tudományos Csoport ülésén, ahol elmondta, hogy milyen 

felépítésú lesz az új HÖK honlap és milyen funkciók lesznek rajta elérhetőek. Meggyőzött 

minket, hogy mindent, amit az új hallgatói tudományos honlapon szeretnénk a jövőben 

megjeleníteni, az megjeleníthető lesz a közös felületen is. Adósok vagyunk a tudományos 

rovat belső strukturájának megtervezésével, ezt igyekszünk miahamarabb törleszteni. 

 

Köszönöm mindenkinek, aki segített a munkában! 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm, a késedelmes kiküldésért még egyszer elnézést 

kérek! 

 Szakács Dávid 

Budapest, 2012.04.16. Tudományos biztos 
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